
Interpelácia č. 66/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Garanič: 

Ako už pán Tomko spomenul, týka sa príchodu nového investora do mesta. Chcel by som sa 

opýtať, mal by prísť do priemyselného parku, alebo do iných priestorov súkromných v rámci 

mesta? 

 

PhDr. Čižmár: 

Investor príde do súkromných priestorov, nie do priemyselného parku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 

 


